
Głos zabrali: Georgios Papastamkos w imieniu grupy PPE-DE, Erika Mann w imieniu grupy PSE, Ignasi
Guardans Cambó w imieniu grupy ALDE, Caroline Lucas w imieniu grupy Verts/ALE, Seán Ó Neachtain w
imieniu grupy UEN, Helmuth Markov w imieniu grupy GUE/NGL, Derek Roland Clark w imieniu grupy
IND/DEM, Jean-Claude Martinez niezrzeszony, Mairead McGuinness, Kader Arif, Jorgo Chatzimarkakis, Nils
Lundgren, Robert Sturdy, który wyraził również swój przeciw wobec szkód wynikających, jego zdaniem, z
organizowania przyjęcia w pomieszczeniach Parlamentu (co zostało przyjęte do wiadomości przez Przewod-
niczącą), Harlem Désir, Daniel Varela Suanzes-Carpegna, Carlos Carnero González i Béla Glattfelder.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrał Czesław Adam Siekierski.

Głos zabrał Mariann Fischer Boel.

Projekty rezolucji złożone na podstawie art. 103 ust. 2 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Cristiana Muscardini, Eugenijus Maldeikis, Ģirts Valdis Kristovskis, Jan Tadeusz Masiel, Seán Ó Neachtain
i Ryszard Czarnecki w imieniu grupy UEN, w sprawie przyszłości dauhańskiej agendy rozwoju WTO
(B6-0521/2008),

— Caroline Lucas, Alain Lipietz, Carl Schlyter i Frithjof Schmidt w imieniu grupy Verts/ALE, w sprawie
zawieszenia dauhańskiej agendy rozwoju WTO (B6-0522/2008),

— Georgios Papastamkos, Robert Sturdy, Corien Wortmann-Kool i Godelieve Quisthoudt-Rowohl w imie-
niu grupy PPE-DE, w sprawie przyszłości rundy z Ad-Dauhy (B6-0524/2008),

— Ignasi Guardans Cambó, Jorgo Chatzimarkakis, Gianluca Susta i Daniel Dăianu w imieniu grupy ALDE,
w sprawie zawieszenia dauhańskiej agendy rozwoju WTO (B6-0525/2008),

— Erika Mann i Harlem Désir w imieniu grupy PSE, w sprawie zawieszenia dauhańskiej agendy rozwoju
WTO (B6-0529/2008),

— Helmuth Markov, Jens Holm, Vittorio Agnoletto, Pedro Guerreiro i Jacky Hénin w imieniu grupy GUE/
NGL, w sprawie zawieszenia dauhańskiej agendy rozwoju WTO (B6-0531/2008).

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 7.9 protokołu z dnia 09.10.2008 r.

23. Umowa WE/Ukraina w sprawie utrzymania zobowiązań dotyczących handlu
usługami zawartych w umowie o partnerstwie i współpracy * (debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego decyzji Rady w sprawie zawarcia porozumienia w formie
wymiany listów między Wspólnotą Europejską a Ukrainą w sprawie utrzymania zobowiązań dotyczących
handlu usługami zawartych w umowie o partnerstwie i współpracy [COM(2008)0220 — C6-0202/2008 —

2008/0087(CNS)] — Komisja Handlu Międzynarodowego.
Sprawozdawca: Zbigniew Zaleski (A6-0337/2008)

Zbigniew Zaleski przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrał Meglena Kuneva (członkini Komisji).

Głos zabrali: Zita Pleštinská w imieniu grupy PPE-DE, Francisco Assis w imieniu grupy PSE, Rebecca Harms
w imieniu grupy Verts/ALE, Andrzej Tomasz Zapałowski w imieniu grupy UEN, Sylwester Chruszcz niezrze-
szony, i Zdzisław Zbigniew Podkański.
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PRZEWODNICTWO: Adam BIELAN

Wiceprzewodniczący

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Czesław Adam Siekierski i Zbigniew Krzysztof Kuźmiuk.

Głos zabrali: Meglena Kuneva i Zbigniew Zaleski.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 7.6 protokołu z dnia 09.10.2008 r.

24. Rozwiązanie problemu dotyczącego niedoboru wody i susz w Unii Europej-
skiej (debata)

Sprawozdanie w sprawie sposobu rozwiązania problemu dotyczącego niedoboru wody i susz w Unii Euro-
pejskiej [2008/2074(INI)] — Komisja Ochrony Środowiska Naturalnego, Zdrowia Publicznego i Bezpieczeń-
stwa Żywności.
Sprawozdawca: Richard Seeber (A6-0362/2008)

Richard Seeber przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrał Vladimír Špidla (członek Komisji).

Głos zabrali: Iratxe García Pérez (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej REGI), Esther Herranz García
(sprawozdawczyni komisji opiniodawczej AGRI), Péter Olajos w imieniu grupy PPE-DE, Edite Estrela w
imieniu grupy PSE, Anne Laperrouze w imieniu grupy ALDE, Marie Anne Isler Béguin w imieniu grupy
Verts/ALE, Kartika Tamara Liotard w imieniu grupy GUE/NGL, Johannes Blokland w imieniu grupy IND/
DEM, Andreas Mölzer niezrzeszony, Antonio De Blasio, Cristina Gutiérrez-Cortines, Inés Ayala Sender i Rolf
Berend.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Zita Pleštinská, Avril Doyle, Csaba Sándor Tabajdi i Andrzej
Jan Szejna.

Głos zabrali: Vladimír Špidla i Richard Seeber.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 7.11 protokołu z dnia 09.10.2008 r.

25. Zarządzanie Regionem Arktycznym w globalnym świecie (debata)

Pytanie ustne (O-0084/2008) zadali: Diana Wallis, Bilyana Ilieva Raeva i Johannes Lebech w imieniu grupy
ALDE, do Komisji: Zarządzanie Regionem Arktycznym w globalnym świecie (B6-0467/2008)

Diana Wallis zadała pytanie ustne.

Vladimír Špidla (członek Komisji) odpowiedział na pytanie ustne

Głos zabrali: Tunne Kelam w imieniu grupy PPE-DE, Michel Rocard w imieniu grupy PSE, Danutė Budrei-
kaitė w imieniu grupy ALDE, i Satu Hassi w imieniu grupy Verts/ALE, Avril Doyle, Libor Rouček, Richard
Seeber i Vladimír Špidla.
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